
Opredelitev do predlogov in pripomb k predlogu Odloka o proračunu 
Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

 
 

A) Predlogi in pripombe delovnih teles Občinskega sveta 

 
ODBOR ZA GOSPODARSTVO 
 
Član odbora mag. Adolf Zupan je podal predlog, da se glede na trenutno obdobje sprejemanja 
večjih novih področnih strategij, npr. strategija kulture in druge, v gradivu za drugo obravnavo 
upoštevajo tudi nove sprejete strategije; priporočilo občini za izdelavo kriznega načrta za 
primer zaprtja Revoza). 
 
Odgovor občinske uprave Mestne občine Novo mesto  
Občina lahko pripravlja le strategije na področjih, kjer ima svoje pristojnosti in tudi lahko izvaja 
aktivnosti. Občina ima krovno Strategijo razvoja MO NM do leta 2030, ki jo tudi upošteva pri 
pripravi proračunskih dokumentov. Predlog proračuna za leto 2023 poleg izvajanja 
zakonodajnih nalog in tekočih obveznosti, sledi razvojnim usmeritvam in strategijam Mestne 
občine Novo mesto, ki so bile sprejete na različnih področjih delovanja (Strategija razvoja 
Mestne občine Novo mesto do l. 2030, Trajnostna urbana strategija Novo mesto 2030, 
Celostna prometna strategija MONM, Lokalni energetski koncept, Strategija za mlade do l. 
2030, Strategija na področju kulture do l. 2030. V pripravi pa je strategija za Rome, za 
starejše, za turizem in za šport. Podrobneje so razvojni načrti in izvedbeni cilji po področjih 
opredeljeni v obrazložitvi programske klasifikacije, ki je sestavni del proračunskih dokumentov. 
Strinjamo se, da je potrebno v času splošne ekonomske in socialne krize, izvajati ukrepe, ki 
bodo omilili negativne epidemiološke posledice in tudi negativne vplive ukrajinske vojne, 
čeprav je za to v prvi vrsti pristojna država. 
MONM je tudi pri proračunu za leto 2023 upoštevala višje cene energentov. Financirala in 
izvajala bo programe za odpravljanje posledic epidemije za vse generacije.  
Strategije iz področja mladine, športa, kulture, turizma in romske problematike se že sedaj 
izvajajo prek programov MONM, vsakoletnih razpisov za sofinanciranje dela organizacij oz. 
posameznikov in sofinanciranja javnih zavodov. V letu 2023 bo samo v okviru razpisa za 
sofinanciranje dela organizacij oz. posameznikov za to namenjeno več kot 1.5 mio. sredstev.  
 
Član odbora Branko Kovač je podal vprašanje ali ima občina sprejeto strategijo za področje 
gospodarstva in ali ima občina verodostojne informacije, kakšno stanje je v tovarni Revoz in 
kakšna so predvidevanja za naprej ter ali ima občina kakšne vzvode, da prepreči zaprtje 
tovarne Revoz). 
 
Odgovor občinske uprave Mestne občine Novo mesto  
Občina s svojim delovanjem skrbi za vzpostavitev ugodnega okolja za podjetnike v kontekstu 
zagotavljanja komunalne opremljenosti industrijskih con, prostorskih rešitev, skrbi za primerno 
socialno okolje kot podporo gospodarstvu v smislu predšolske in šolske vzgoje ter športa, v 
konkretnem primeru pa gre za področje privatne sfere, na katerega občina nima vpliva in vanj 
ne more posegati. 
 
Članica odbora Marjanca Trščinar Antić je podala vprašanje ali je mogoče že znano, kaj se bo 
dogajalo na območju tovarne Revoz, v primeru prenehanja delovanja tovarne, ali je že znan 
kupec. 
 
Odgovor občinske uprave Mestne občine Novo mesto  
Glede rabe prostora za razvoj gospodarske dejavnosti, tudi s spremljanjem stanja v zvezi z 

Revozom, je aktiven Razvojni center s svojim projektom za mikro in srednje velika podjetja, 

pomemben pa je tudi zagon univerzitetnega središča v Novem mestu. 
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ODBOR ZA OKOLJE, PROSTOR, KOMUNALO IN PROMET 
 
Članica odbora Alenka Muhič je podala vprašanje, kje je zakonska podlaga za 4. člen odloka 
o proračunu ter da naj bi bila obvoznica Šmihel prioritetna investicija, iz NRP-jev pa je razbrati, 
da se njena realizacija odmika. 
 
Odgovor občinske uprave Mestne občine Novo mesto  
Obvoznica Šmihel je v okviru tega projekta ključna južna zbirna cesta v navezavi z južno 

obvoznico in v nadaljevanju z navezavo na Šmihelsko obvoznico; ko bo vse to skupaj 

zaporedno sestavljeno, se bo realizirala tudi Šmihelska obvoznica.) Pravna podlaga za 4. člen 

odloka je Zakon o javnih financah in Zakon o izvrševanju proračuna. 

 

II. Predlogi in pripombe članic in članov Občinskega sveta, podane na 27. 
seji Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto dne 14. 04. 2022 

 
 
ALOJZ KOBE 
 
Svetnik Alojz Kobe je podal mnenje, da je proračun precej ambiciozen in da je iz njega  

spet izpadla izgradnja križišča na Ratežu, ki bi morala biti skladno s pogodbo med KS 

Brusnice in MO NM zgrajena že do 30. 6. 2012. Sledilo je vprašanje, zakaj se ne pristopi 

k temu, tako kot tudi ne k izgradnji pločnika ob državni cesti, kjer so otroci še zmeraj 

prisiljeni hoditi direktno po cesti ter poziv županu, da se do drugega branja ta projekt 

uvrsti v proračun.  

Odgovor občinske uprave Mestne občine Novo mesto 
V proračunu je že predvidena proračunska postavka 2313045126 Reko. Novo mesto-
Šentjernej (križišče Ratež), katera sredstva so namenjena izdelavi projektne dokumentacije in 
izvedbi rekonstrukciji križišča na Ratežu. 
 

 Mag. ADOLF ZUPAN 

 

Svetnik mag. Adolf Zupan je podal podporo sprejemanju različnih strategij ter predlog, 

da se do druge obravnave tekstualno in v številkah predstavi, kako se izpolnjujejo te 

strategije. Obstaja bojazen, da kakovostne strategije v določenem delu izostanejo.  

Odgovor občinske uprave Mestne občine Novo mesto 
Odgovor na predlog, da se pri pripravi proračuna sledi sprejetim strategijam je podan že pod 
točko Odbor za gospodarstvo.  
 

 dr. JANEZ POVH 

 
Svetnik dr. Janez Povh kot predstavnik staršev v svetu zavoda OŠ Bršljin je podal 
predlog, da se v proračun uvrsti tudi prenova določenih prostorov v šoli, predvsem 
kuhinje in nekaj učilnic. Gre za zelo urgentno stvar, saj gre za kuhinjo za 600 učencev. 
 
Odgovor občinske uprave Mestne občine Novo mesto 
V proračunu je zajeta proračunska postavka številka 2303091205 Investicijsko vzdrževanje 
osnovnih šol v vrednosti 250.000 EUR, znotraj katere bo možno planirati sredstva za 
namenjeno investicijo.  
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 BOŠTJAN GROBLER 
 
Svetnik Boštjan Grobler je podal podporo predlogu svetnika Zupana glede sledenja 
strategij ter da mogoče bo potrebna korekcija tega proračuna v nadaljevanju vezano na 
strategije, ki prihajajo sukcesivno. Glede kadrovskega dela je predlagal, da se omogoči 
nove zaposlitve na področjih investicij in mobilnosti ter družbene dejavnosti, vezano na 
realizacijo strategij, ki bodo generirale kar nekaj novih aktivnosti občinske uprave). 
 
Odgovor občinske uprave Mestne občine Novo mesto  
Odgovor na predlog, da se pri pripravi proračuna sledi sprejetim strategijam je podan že pod 
točko Odbor za gospodarstvo.  
Predlog za nove zaposlitve na področjih investicij in mobilnosti ter družbenih dejavnosti je 
upoštevan, saj je predvideno število zaposlenih na občinski upravi povečano za tri nove 
zaposlitve.  
 
SREČKO VOVKO 
 
Svetnik Srečko Vovko je podal podporo predlogu svetnika Kobeta glede križišča na 
Ratežu v smeri proti Brusnicam. Zadevo je potrebno rešiti zaradi industrijske cone. 
Predlog je, da se čim več vlaga v šport, s katerim se morajo ukvarjati otroci. 
 
Odgovor občinske uprave Mestne občine Novo mesto 
V proračunu je že predvidena proračunska postavka 2313045126 Reko. Novo mesto-
Šentjernej (križišče Ratež), katera sredstva so namenjena izdelavi projektne dokumentacije in 
izvedbi rekonstrukciji križišča na Ratežu.  
Kot vsako leto, bo MONM tudi za leto 2023 namenila izdatna sredstva za dejavnost športa. 
 
MARJANCA TRŠČINAR ANTIĆ 
 
Svetnica Marjanca Trščinar Antič je podala predlog, da se v proračun uvrsti nova 

delovna mesta v Zavodu Novo mesto, predvsem na področju turizma, kjer s tako 

kadrovsko zasedbo zavod ne bo mogel delati več, razvijati pa želijo turizem in odmevne 

prireditve, za kar je potreben kvaliteten kader. 

Odgovor občinske uprave Mestne občine Novo mesto 
Podpiramo predlog svetnice. Z  njim smo seznanili tudi vodstvo zavoda, ki ga bo upošteval v 
okviru svojega programa dela in finančnih zmožnosti. Že v letošnjem letu so na področju 
turizma zaposlili dve novi osebi.  
  
ŠTEFAN DAVID 
 
Svetnik Štefan David z veseljem ugotavlja, da se je v Šmihelu zaključila adaptacija 
ureditev Šmihelske ceste, občina pa tudi intenzivno dela na povezovalni cesti Regrča 
vas – Šmihel. Nujno potrebno je pospešiti skupaj z državo aktivnosti za Šmihelsko 
obvoznico za razbremenitev samega Šmihela in ureditev dostopa do Šolskega centra 
Novo mesto. 
 
Odgovor občinske uprave Mestne občine Novo mesto 
V proračunu je predvidena proračunska postavka številka 2313045113 Obvoznica Novo 
mesto - Šmihel (R3-664) na kateri so predvidena minimalna sredstva za potencialne stroške, 
sicer pa je to obveza države in s tem tudi obveza državnega proračuna.  
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III. Predlogi in pripombe, podane v času javne razprave od 15. 04. 2022 do 
29. 04. 2022  

 
V času javne razprave od 15. aprila do 29. aprila 2022, ni bilo podanih predlogov in pripomb 

Odloka o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2023.  

. 

 
 
 
 
 
Pripravila: 
Občinska uprava MONM                 mag. Gregor Macedoni, l.r. 

                          župan      
 
 

 
Novo mesto, dne 11. 05. 2022 


